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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2019/20:817 Ludvikamomsen

Systemet med Ludvikamoms har funnits sedan 90-talet. I dag är det en 
överkompensation som gör att kommuner och regioner väljer att upphandla. 
Det är en orättvisa gentemot de ofta mindre kommuner som inte kan upphandla 
på samma sätt. Det gynnar storstadskommuner framför mindre kommuner. Det 
är också orättvist gentemot kommunala och regionala verksamheter som arbetar 
hårt för att ge kvalitativt god verksamhet och hårt mot brukare som tvingas byta 
utförare med några års mellanrum. 

För kommunala nämnder är det av ekonomiska skäl ofta bättre att 
konkurrensutsätta verksamhet, inte på grund av att den privat drivna 
verksamheten är billigare eller effektivare utan på grund av Ludvikamomsen. I 
dag är det så inom sjukvård, tandvård, äldreomsorg och 
funktionshindersomsorg att om kostnaderna för den upphandlade verksamheten 
är lika stora som kostnaderna för den offentligt drivna verksamheten så är det 
ekonomiskt gynnsamt för regioner och kommuner att verksamheten drivs i 
privat regi på grund av statsbidrag på 6 procent i momskompensation.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

Avser ministern att anpassa Ludvikamomsen till det verkliga kostnadsläget?

………………………………………

Tony Haddou (V)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-01-28
Besvaras senast
2020-02-05 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


